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Mötet startar 15 minuter efter utsatt tid då mötet fick vänta på Lars Wadmark som var sen. Anders 
Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer att jämte ordföranden 
justera protokollet.  
- Anders Svensson väljs till ordförande, Henrik Lindell till sekreterare samt Fanny Månsson 

och Emma Nordal väljs att justera protokollet. 
2. Justering av röstlängd.  

- Totalt 161 av dessa deltog 136 genom närvaro eller fullmakt. 22 av 33 jaktlag 
representerade. 

3. Fråga om kallelse skett på rätt sätt. 
- Kallelse har gått ut via mail och på hemsidan. Mötet godkände detta. 

4. Fastställande av dagordningen. 
- Vissa ville ha motionerna före val av ledamöter. Detta gick igenom efter röstning. 

5. Styrelsens verksamhets och förvaltningsberättelse.  
- Anders Svensson redovisar verksamhetsberättelsen samt det tillägg som gjorts för 2021. 

Detta finns på hemsidan. Mötet förklarade den föredragen och godkänd. 
6. Revisorernas berättelse.  

- Fredrik Mårtensson redovisar först kassörrapporten sedan läser Peter Nilsson upp 
revisionsberättelsen. Mötet godkände detta.  

7. Beslut om fastställande av resultat och balansräkning för 2021. 
- Mötet godkände detta. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.  
- Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2021. 

9. A. Lars Wadmarks utträdde ur styrelsen. 
- Lars Wadmarks öppna brev till medlemmarna läses upp. Anders Karlsson ger 

valberedningens syn på det hela. Lars hävdar att en ordförande bara kan bytas ut på ett 
årsmöte. Alf Blåder svarar att det var 100% frivilligt att avgå. KG Bergqvist hävdar att det 
skulle satts in ett extra möte för att välja ny ordförande. Lars hävdar att han avgick för att 
valberedningen styrde styrelsen. Valberedningen dementerade detta. Ingenting nytt 
framkom.  
B. Peter Nilsson berättade kort om valberedningens uppgifter och skyldigheter. 

9C. Motion nummer 3. 
- Motionär Lars Wadmark. Det finns idag ingen gräns eller tanke över hur många från samma 

jaktlag som sitter i styrelsen. 
- Ett förslag är att riktvärdet är max en från samma jaktlag i styrelsen. 
- Styrelsen rekommenderade att motionen skrevs på max 2 deltagare per jaktlag. 
- Mötet röstade om detta och Lars motion med en deltagare från varje jaktlag vann. Däremot 

strider detta mot dagens stadgar så vill man få igenom detta får beslutet fattas en gång till 
vid nästa årsmöte för att träda ikraft.  

10. Beslut om antal ledamöter i styrelsen.  
- Valberedningen föreslog 7. Mötet godkände detta.  

11. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen.  
- Johan Bergholtz, Fredrik Mårtensson, Emma Nordal och Anders Svensson valdes på 2 år. 

Ingemar Gyllström, Fanny Månsson och Dan Olsson valdes på 1 år.  



Håkan Edvardsson valde att lämna styrelsen. 
12. Val av en ledamot i styrelsen till älgskötselområdets och styrelsens ordförande. 

- Anders Svensson valdes till detta. 
13. Övriga val. 

a. Val av två revisorer. 
- Peter Nilsson och Patrik Enarsson väljs. 
b. Val av valberedning. 

Alf Blåder, Henrik Lindell och KG Bergvist väljs. 
c. Val av kontrollanter.  
- Erling Olsson, Alf Blåder, Håkan Edvardsson och Andreas Arvidsson väljs 
d. Val av 3 skogsrepresentanter för skötselplan älg och kronvilt. 
- Emma Nordal, Anders Svensson och Lukas Svensson väljs. 

14. Beslut om avgifter till älgskötselområdet.  
- 300 kronor i årsavgift för jaktlagen.(oförändrat) Mötet godkände detta. 

15. Anmälan om förändringar av älgskötselområdets eller av något i detta ingående 
jaktområdens omfattning. 
- Fredrik Mårtensson läser upp detta. Mötet ansåg dom föredragna och godkände detta.  

16. Fråga om anslutning av nya jaktlag. 
- Inga 

17. Genomgång av älgförvaltningsplan, eventuella inventeringar, samt tidigare avskjutning på älg 
och kronviltskötselområdets och älgförvaltningsområdesnivå.  
- Anders Svensson redovisar detta med projektorn.  

18. Fråga om fastställande, revidering eller förnyelse av älg och kronviltskötselplan. 
- Genomgång av älgtillgång samt kronviltstam. Mötet godkände att styrelsen ansvarar för 

att arbeta fram älgskötselplanen. 
19. Beslut om det antal älgar som skall fällas och fördelningen av dessa mellan de i 

älgskötselområdets ingående jaktlagen. Beslut om eventuella begränsningar i avskjutningen.  
- Styrelsens förslag oförändrad tilldelning. Mötet godkände detta. 

20. Beslut om det antal kronvilt som skall fällas och fördelningen av dessa mellan de i älg och 
kronviltskötselområdets ingående jaktlagen. Beslut om eventuella begränsningar i 
avskjutningen. 
- Styrelsens förslag på tillägg är minst 50ha för ett vuxet djur. Mötet godkände detta.  

21. Regler för älg och kronviltsjakten  
a. Jakttider. 
- Vi inväntar svar/förslag från ÄFO Väst om gemensam start för skötselområdena inom 

ÄFO Väst. Om inget gemensamt datum beslutas startar älgjakten 8 oktober Mötet 
godkände detta.  

-  
22. Beslut om eventuella inventeringar, älg och kronviltvårdsarbete, skadeförebyggande 

åtgärder. 
- Skötselområdet ska fortsätta med sin spillningsinventering. 

23. Beslut om avgifter för täckande av administration. 
Oförändrade avgifter beslutades. 

24. Motioner. 
a. Antal ledamöter från samma jaktlag. 
- Frågan avhandlad tidigare under mötet. 
b. Information om styrelseledamöter på hemsidan.  
- Detta har blivit tillmötessett.  



c. Sammanslagning med närliggande ÄSO.  
- Mötet finner det värt att kolla runt med de andra skötselområdena. Styrelsen tittar på 

detta.  
d. Förslag på ändringar i stadgar. 
- Förslag till justering av stadgarna §8:4 beslutades vid föregående årsmöte. Mötet 

beslutade samma sak för andra gången och därmed justeras stadgarna med ett tillägg till 
§8:4 enl nedan: 
Om felskjutning enligt ovan inträffar från dagen efter att jakten avslutats inom ÄSO 
skall, utöver ovanstående, jaktlaget/jakträttshavare betala en avgift till ÄSOt. Avgiften 
skall vara 2 gånger fällavgiften. Detsamma gäller om felskjutning sker innan jaktstart 
inom ÄSOt. 
 
 

25. Övriga frågor.  
- Anmäla avskjutning av övrigt vilt. Jaktlagen bör göra detta själva istället för att någon i 

styrelsen ska lägga in det. Styrelsen ansvarar för att ta fram information och instruktion 
om hur och var detta ska göras. 

- Käkarna måste rengöras bättre innan de lämnas till Alf. 
- Henrik Lindell och Håkan Edvardsson avtackas för deras tid i styrelsen.  

26. Årsmötet avslutas. 
- Ordförande Anders Svensson förklarar årsmötet för avslutat.  
 

 


